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SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr 34 Plats: Telefonmöte Datum: 2016-10-13 Tid: 19.30-21.10 

 
Närvarande: Närvarande:  
Richard van der Poel, Birgitta Jönsson, Clas Möller, Jeannette Andersson. Erika Johansson 
Karin Petersson 
Frånvarande Lars Olof Lyrdal,  

§ 1 Mötets öppnande: 

Richard van der Poel förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning: 

Dagordningen godkändes. 
 

 

§ 3 Val av justeringsman: 

Till justeringsman valdes Birgitta Jönsson 
 

 

§ 4 Val av mötessekreterare: 

Karin Petersson valdes.  

 

 

§ 5 Föregående protokoll:  
 
§ 6 Kassören redogjorde för ekonomin: 
 Företagskonto:14 306,36 kr, placeringskonto: 60 819,76 kr 
     
§ 7 Riksbedömning:  
  a Riksbedömning Clas och Torgil skriver i SF tidningen om riksbedömningen 
  b Skriv upp riktlinjer för hur djuren ska se ut 
På hemsida är det önskvärt att vi lägger ut vilka krav som kan ställas på de djur som ska mönstras. 
Den som vill ha gårdsmönstring får bekosta det själva. 
  c Undersöka varför antalet anmälda baggar minskar (140) i år.  
Att tänka på till nästa möte: Hur kan vi få fler att riksmönstra sina djur? 
 
§ 9 Texel boken Clas fortsätter arbetet med boken. Utskick till medlemmar för att väcka intresse 
att delta med sin besättning i boken och eventuellt annonsera i den 
 
§ 10 Semin:  
A SFs förfrågan om att tappa baggar på sperma till dem som har visat intresse 
    Frågan till SF: Vilka är det som inte tar kontakt med Texelföreningen? 
B Hur ska vi gå vidare med: a) Import levande djur b) embryo inlägg c) laparaskopi, 
semin 
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C Agera på artikel i fårskötsel gemensamt med köttrasföreningarna 
och  Lammproducenterna. 
Vi ska kräva att dem uttalar sig på ett annat sätt och tar hänsyn till rasföreningarnas 
önskemål.. 
D Gemensam ansökan till Jordbruksverket angående laparaskopi semin.  
  
§ 11 Elmia/ Milamässan: 
Elmia: Birgitta ska trycka ut info om Texel. 
Mila: Monter på Mila mässan Clas ska vara där. 
 
§ 12 Milersättning bör utgå när man dömer sina egna djur. 
Domarna får milersättning när egna djur bedöms. 
 
§ 13 Medlemsutskick  
FB ska vi göra om till en öppen grupp och en stängd grupp. 
 
§ 14 Medlemsutskick Ordföranden anser att vi ska gå ut med ett medlemsutskick, eventuellt en 
gång per månad och detta är ordförandens ansvar. 
  
Mötet avslutas   
 
Nästa möte. I mitten av november 
 
Rickard tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 

 

Karin Petersson, sekreterare 

 

Richard van der Poel, ordförande  Birgitta Jönsson, justerare 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


